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Notulen ALV d.d. 31 januari 2025 om 20.00 uur, in de TVV kantine 

 
Aanwezig: 25 stemgerechtigde leden. Handtekeningenlijst beschikbaar bij secretaris. 

Namens bestuur aanwezig: Barbara van der Wateren (voorzitter), Jan Kouwenhoven 
(penningmeester), Mick van Houten (secretaris en notulist) en Marije van Overbeek (algemeen 
bestuurslid). 

 
 

Agenda ALV: 
 

1. Opening door de voorzitter; 

2. Notulen van de ALV van 1 februari 2024; 

3. Ingekomen stukken; 

4. Financieel verslag 2024 & verslag van de kascommissie; 

5. Plannen voor de komende jaren; 

6. Begroting voor 2025 en vaststellen van de contributie; 

7. Gedragsregels van TVV en het Veilig Sportklimaat; 

8. Samenstelling bestuur; 

9. Benoeming van de nieuwe vertrouwenscontactpersoon; 

10. Huishoudelijk reglement; 

11. Rondvraag. 

 

1. Opening door de voorzitter 
De voorzitter, Barbara van der Wateren, heet iedereen welkom. 

De voorzitter neemt de agendapunten kort door die aan de orde zullen komen tijdens de 
vergadering.  

 
2. Notulen van de ALV van 1 februari 2024 

De voorzitter vraagt of er nog opmerkingen zijn over de notulen van 1 februari 2024. Dit is niet 
het geval. Er vindt een stemming plaats over de inhoud van de notulen. 

 
• alle leden zijn akkoord met de inhoud van de notulen van de ALV van 1 februari 2024. 

 
3. Ingekomen stukken/afmeldingen 

Er zijn geen ingekomen stukken ter bespreking.  
 

De volgende leden hebben zich afgemeld voor de ALV: 
Ben Ewals, Michiel Keuss, Caroline Lamp, Angeline en Ron van Houten, Ton Damen en 
Marja van Beijnum, Hugo Straver, Joke Groen, Sander Scheffer, Ronald Vochteloo, 
Martina en Sander Hooglugt, Julia Brouwer, Kees Ooms, Djulita Hoeks, Hilbrand de Jong, 
Hellas Schelleman, Pauline van der Linden, Jochem en Marjon van der Kleij, Liesbeth van 
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der Linden-Nieuwpoort, Luuk Divendal, Brenda van Poecke, Sjaak van den Boogaard, 
Wim van Kreel, Harry Baars, Edwin van Lubek, Erik van der Wouw, Patries van der Velde 
en Lida Verschoor.  

 
4. Financieel verslag 

De penningmeester, Jan Kouwenhoven, bericht dat hij tijdens de ALV een dikke plus kon laten 
zien. Er is ongeveer tienduizend euro winst gemaakt. Dit ligt voornamelijk in de overige baten 
vanuit een subsidie van de gemeente Haarlemmermeer. Dit brengt het resultaat van het 
eerdere jaar ten goede toen er hogere energiekosten waren. 
 
Over het algemeen zijn de onderhoudskosten de grootste kostenpost geweest. De kantine- en 
contributieopbrengsten waren ook hoger dan begroot. 
 
Het resultaat wordt verdeeld in een aantal reservepotjes: de bestemmingreserves. De verdere 
besteding ervan zal in de lijn liggen van reparatie aan het dak en verder grondig onderhoud 
aan de banen die op de korte tot middellange termijn (2 jaar) toe zijn aan vervanging. 
 
De penningmeester is te spreken over Twinfield: het door de KNLTB aanbevolen 
boekhoudpakket. De overdracht m.b.t. het recht van opstal met de naastgelegen voetbalclub 
DSOV is nog niet afgerond. De penningmeester vraagt de aanwezige leden akkoord te geven 
op het overdragen van het recht van opstal middels een stemming. Hiermee wordt unaniem 
ingestemd. 
 
Syne Jan de Jongh vraagt of de subsidie voor de LED-verlichting nog is binnengekomen. De club 
heeft achttienduizend euro aan subsidie mogen ontvangen. Initieel had de club hiervoor 
achtentwintigduizend euro geïnvesteerd. 

 
Verslag van de kascommissie 
Marie José Schouten laat weten vanuit de kascommissie dat alle financiële controles zijn gedaan 
en alles er keurig uitziet. 

 
Marie José Schouten laat weten dat zij en Hanneke Nobels volgend jaar weer de kas zouden 
willen controleren als kascommissie. Zij worden beiden door de ALV herkozen. 

 
Er zijn geen vragen meer en het verslag wordt goedgekeurd door de ALV. 
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5. Plannen voor de komende jaren 
Het park loopt tegen haar ouderdom aan. Fred zal nog twee jaar voor TVV het grootonderhoud 
doen. Hierna loopt zijn contract af. Voorbereidend op de toekomst, is het idee van het bestuur 
om een projectgroep op te richten. 
 
Er dient grondig te worden gekeken naar (reparatie van) het dak, ledenonderzoek te worden 
gepleegd, offertes te worden opgevraagd – op korte termijn geldende acties. Nieuwe banen, 
groot onderhoud van het clubhuis e.d. zullen vallen op de (middel-)lange termijn.  
 
Enerzijds zullen er plannen moeten worden gemaakt, anderzijds zal er qua financiën een looplijn 
moeten worden gemaakt om die plannen te kunnen financieren. Middels dit tweesporenplan zal 
er aan het einde van het seizoen 2025 hiervoor een actieplan moeten liggen.  
 
Kees van der Peijl opteert om het dak als eerste aan te pakken. Hij vindt dat hier prioriteit aan 
moet worden gegeven. Constant Lamp deelt deze mening, evenals het bestuur, en informeert 
hem dat er binnenkort een inspectie zal worden gedaan. 
 
Petra Verweij brengt in om dit met de gemeente ook op te nemen gezien we de grond pachten. 
De voorzitter bevestigt dat dit zal worden meegenomen. 
 
Een soort meeloopstage wordt gebracht om een nieuwe vrijwilligerspoel aan te spreken. Birgitte 
Dinklo vraagt zich af of en hoe de commissies hierop hebben ingesprongen. Er zijn enkele 
nieuwe leden ingesprongen als vrijwilliger, maar structureel is hier niet zo veel aan veranderd. 
De betrokkenheid van andere leden zou moeten worden vergroot. Commissies moeten hier een 
veel actievere rol in moeten spelen.  
 
Birgitte komt verder met een idee om wekelijkse acties te organiseren binnen de vergadering. Ze 
wil dit graag opnemen met Sonja Roosenhart. Dit wordt de ‘Kraak de Code’ gedubt. Ze komt met 
meerdere ideëen die allemaal praktisch uitgewerkt zullen moeten worden. De 
evenementencommissie (nu ‘Kraak de Code’-commissie genoemd) wordt opnieuw in leven 
geroepen met Birgitte als hoofd. 
 

6. Begroting voor 2025 en vaststellen van de contributie 
Jan Kouwenhoven, de penningmeester, meldt dat een hogere contributie echt nodig is om de 
kosten te dragen en een financieel gezonde vereniging te houden. Het doel is uitbreiding van 
jeugdleden. 

 
Er is een daling van het aantal leden, zowel junioren als senioren. De contributie van de jeugd 
zal gelijk worden gehouden. Er zal worden gestemd over een extra Junioren-groep in te voegen 
(A – A wordt B, B wordt C). Hieronder is een overzicht met de nieuwe contributiebijdragen voor 
het nieuwe seizoen weergegeven.  
 
In opvolging van het eerdere streven van een goed financieel plan voor de komende jaren, 
wordt er geopteerd voor meer inkomsten via het Open Toernooi, behoud van het aantal leden 
en mogelijk het verhogen van de kantineprijzen. Financiering is weldegelijk ook een optie en 
daar zal hoogstwaarschijnlijk ook naar worden gekeken omdat de financiële mogelijkheden 
ontoereikend zullen zijn binnen nu en twee jaar.  
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Er volgt een stemming. De begroting en contributieverhoging worden door de ALV 
goedgekeurd. 

 
Een overzicht van de nieuwe contributiebedragen voor 2025: 

Senioren A van € 175,- naar € 180- 
Senioren B blijft € 125,-  
Junioren A blijft € 86,-  
Junioren B blijft € 70,- 
Junioren C blijft € 50,- 
geeltjesleden blijft € 35,-  
introduceés blijft € 10,-; 
 

7. Gedragsregels van TVV en het Veilig Sportklimaat 
 Constant Lamp brengt zijn verhaal over Esther’s en zijn ervaring met de gemeente en Veilig 

Sportklimaat. De KNLTB heeft geadviseerd om de gedragsregels op te stellen die tezamen te 
bespreken. Hieronder zijn de tien gedragsregels, opgesteld door Constant, weergegeven: 

 
1.  Wij groeten elkaar, ook als we elkaar niet kennen; 
2.  Discrimineren op basis waarvan dan ook is uit den boze, zelfs foute grappen; 
3.  Fair Play staat te allen tijde boven winnen of verliezen; 
4.  Grensoverschreidend gedrag wordt niet getolereerd, en heeft consequenties; 
5.  Wederzijds respect is geen loze kreek – dat laat je zien en horen!; 
6.  Pesten hoort nergens thuis, zeker niet op ons park; 
7.  Ongewenst gedrag (gooien met rackets of schelden) is niet de bedoeling; 
8.  Ongewenst gedrag (seksueel of anders) meld je!; 
9.  Laat de boel altijd netjes achter; 
10.  De baan is alleen om op te spelen, loop om!  

 
8. Samenstelling bestuur 

Ben Ewals wordt bedankt voor zijn vijfjarig bestuurslidmaatschap. Hij is helaas afwezig maar 
wordt onder luid applause bedankt. Constant Lamp neemt plaats in plaats van hem. Unaniem 
wordt hiermee ingestemd. 
 
Jan Kouwenhoven neemt afscheid na drie jaar. Hij kijkt tevreden terug naar zijn jaren als 
penningmeester (boekhouding, Twinfield, recht van opstal). Dit laatste blijft Jan nog bij 
betrokken om dit volledig af te ronden. Het meest blij is hij met zijn opvolgster: Nicole van Aalst. 
Ook zij wordt onder groots applause ingewijd als nieuwe penningmeester. Unaniem wordt 
hiermee ingestemd. 
 

9. Benoeming vertrouwenscontactpersoon 
Ben Ewals heeft zich aangemeld voor deze vacature (die aftreedt als algemeen bestuurslid en 
daardoor deze functie ook kan invullen). Hij wordt bedankt voor zijn aanmelding en zal zich 
met volle energie hier samen met Esther van Overbeek (reeds VCP) voor gaan inzetten vanaf 
dit seizoen. 

 
10. Huishoudelijk reglement 

In het huishoudelijk reglement zullen enkele bewoordingen moeten worden aangepast om te 
voldoen aan de regelgeving rondom het Veilig Sportklimaat. Deze zijn vooraf met de leden 
gedeeld en worden unaniem geaccepteerd middels een stemming over de wijzigingen. De 
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nieuwe versie zal worden geüpload op de website van de vereniging. 
 

11. W.v.t.t.k./De Rondvraag 
 

Birgitte Dinklo vraagt zich af wat er met het zomerlidmaatschap is gebeurd? In de zomer van 
2024 is dit opnieuw doorgezet/georganiseerd, echter heeft het weinig opgeleverd. Tevens 
herkent zij zich niet in het feit dat de tennisschool lessen in het weekend heeft aangeboden. De 
voorzitter geeft aan dat dit wel het geval is geweest, maar dat hier geen animo voor was. In het 
seizoen, n.a.v. de ALV, zijn er geen derde lesbanen meer ingedeeld. Het zoeken naar een 
oplossing voor het ‘tactisch’ afhangen is niet opgepakt en zal dit jaar worden gekeken. Syne Jan 
brengt in om bijvoorbeeld de maandagavond te blokkeren/uit te zetten, of bijvoorbeeld een 
aantal banen niet open te stellen voor digitaal af te hangen.  
 
Vanuit de school zijn er gymlessen (vanaf groep 4) tennislessen gegeven met aansluitend een 
kennismakingsdag.  
 
Willy Kroes (kantinecommissie) doet een oproep aan de leden om de schoonmaak tijdens hun 
kantinedienst met eigen handen te kunnen doen. Er zal desalniettemin ook worden gekeken 
naar de professionele inhuur van schoonmaakdiensten. Dit is dan voornamelijk voor het sanitair 
en de keuken.  
 
De ALV eindigt om + 21.30 uur 
 

Voorzitter Secretaris Penningmeester 
 
 
 

 

B.I. van der Wateren M. Van Houten N. Van Aalst 
 
 
 
 

Namens Onderhoudscommissie Namens Toernooi commissie 
 
 
 

 
 

C.F.N. Lamp M. van Overbeek 
 

 
* * * 


